
 

 

Cerebral Parese-foreningen 

 

Bankgiro: 

Org. nr.: 

1607.40.25157 

985 132 186 

www.cp.no 

Protokoll fra sentralstyremøte, nr. 4/2023 

Tid:  Den 28.-29. august, fra kl.13.00 til 13.00 (fra lunsj til lunsj) 

Sted:  Scandic Hotell, Lillestrøm 

Til stede:  Bente Heggø Olsen, Monica Myhre (kom 14.00), Sigrun Bjerke Fosse, 

Tor-Helge Gundersen, Stine Dybvig, Sofie Jansen, Synne Guro 

Haugseng, Kenneth Olsen, Ingvild Skarsem Jonassen og Kristin 

Bakken 

Meldt forfall/ikke til stede: Robert Johnsen, Torstein Torheim, Noomi 

Alexandersen og Renate Mathisen. 

I tillegg møtte: Generalsekretær Eva Buschmann, rådgiver Kristin Benestad, 

økonomirådgiver Ole Kristian Fagersand, innsamlingsrådgiver Gordon Johnsen 

(dag 1) og rådgiver Marie Skramstad (dag 2).               

 

 

Følgende saker ble behandlet: 

38-2023            Godkjenning av innkalling og dagsorden 

39-2023            Godkjenning av protokollen fra sentralstyremøte den 9. mai 

40-2023            Arendalsuka 2023 - orientering 

41-2023             Landsmøte 2024 – sted, tidspunkt og saker. 

42-2023            Sommerleirene - rapport og plan 2024 

43-2023  Fundraising – pilot Agder og plan videre.  

44-2023            Arbeidet med oppfølging av voksne 

45-2023  Arbeidsplan 2024- hovedprioriteringer 

46-2023  Kapitalforvalter-innhente tilbud 

47-2023  Høringer 2023 

48-2023            Orienteringssaker 

                            a) Nytt fra FFO 

                            b) Prokoller fra fylkeslagene 

                            c) Rapport fra telefonkontaktene 

                            d) Arbeidsplan 2023 - rapport 

                            d) Regnskap pr. juli 2023 

49 -2023 Eventuelt 
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38-2023 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sentralstyret har fått tilsendt innkalling og saksliste.  

 

 

VEDTAK: 

 Innkallingen og sakslista ble godkjent. 

 

 

39-2023 Godkjenning av protokoll 

Sentralstyret har fått tilsendt protokollen fra 9. mai.  

 

 

VEDTAK: 

Protokollen ble godkjent. 

 

 

40-2023 Arendalsuka 2023- orientering 

Sentralstyret har fått tilsendt bakgrunn for saken i saksframstillingen 

og generalsekretær, Eva Buschmann, og rådgiver, Kristin Benestad, 

orienterte kort.  

 

  På Arendalsuka 2023 var CP-foreningen nasjonalt hovedarrangør på 

to møter: «Hvordan går det egentlig med 

barnekoordinatorordningen?» og «BPA-ordningen - Hva skjer?»  

På det førstnevnte møtet samarbeidet vi med FFO, FO og HBF og på 

det sistnevnte samarbeidet vi med Unge Funksjonshemmede og CPU 

i Vestland og Agder. Vi var også medarrangør på to møter: «Å 

prioritere hjernen bør være en nobrainer» og «Samhandling gir 

bedre tjenester- bruker vi helsefrivilligheten nok?».  

 

Alle de fire møtene nevnt over ble arrangert i Hjerneteltet, et 

samarbeidstelt mellom CP-foreningen, Epilepsiforbundet, MS-

forbundet, Norges Parkinsonforbund og Hjernerådet. 

 

I tillegg var CP-foreningen i Agder medarrangør på et møte: «Helt 

innafor - veien til et likestilt samfunn for mennesker med 

funksjonsvariasjon». 
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I juni godkjente sentralstyret et politisk budskap om tilbudet og 

oppfølging for voksne og barn med CP, der hovedsakene var 

barnekoordinatorordningen, BPA-ordningen, habilitering og 

fysioterapi. Disse sakene vil vi også jobbe videre med utover høsten 

(blant annet gjennom statsbudsjettet) og i 2024. 

 

I starten av august ble det laget en pressemelding om 

Barnekoordinatorordningen og vi oppnådde flere presseoppslag. 

 

 

                           VEDTAK:  

Saken ble tatt til orientering 

 

 

 

41-2023 Landsmøte 2024 – sted, tidspunkt og saker. 

Sentralstyret har fått tilsendt bakgrunn for saken i saksframstillingen 

og generalsekretær, Eva Buschmann, orienterte kort. 

 

Tidspunkt som ble foreslått var 3.- 5. mai og 24.-26. mai 2024 og 

sekretariatet hadde innhentet tilbud fra Scandic Fornebu, Thon hotel 

Arena og Quality hotel Sarpsborg. 

 

Det ble enighet om helgen 24.-26. mai og at vi ønsker å arrangere det 

på Scandic Fornebu. Vi har akseptert tilbudet fra dette hotellet. 

 

I tillegg ble også sentralstyret invitert til å komme med innspill til 

prosessen framover og viktige saker. Det var ikke noe interesse for å 

gå videre med et navnebytte og det ble heller ikke fremmet forslag til 

noen nye store saker eller endringer i arbeidsmåte. Sekretariatet vil i 

forbindelse med arbeidet med vedtekter klargjøre forhold rundt 

arbeidsgiveransvar, også i fylkene. 

 

 

VEDTAK: 

Landsmøte ble bestemt å være helgen 24-26. mai på Scandic 

Fornebu. 
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42- 2023 Sommerleirene – rapport og plan 2024. 

Sentralstyret har fått tilsendt bakgrunn for saken i 

saksframstillingen, samt rapport fra barneleiren 2023. 

(De andre leirene har rapporteringsfrist i utgangen av august) 

 

Generalsekretær, Eva Buschmann, orienterte om gjennomføringen av 

årets leire og foreløpige tanker om behovet for å gjøre endringer i 

leirtilbudet i 2024.  

 

 Sentralstyret ble invitert til å komme med betraktninger og innspill. 

Av saker som ble diskutert var: antall leire, lengden på leire, behovet 

for mer informasjon og bedre kommunikasjon i forkant av leirene, 

hjelpebehovet til deltagerne, arbeidet med rekruttering av hjelpere og 

finanseringen av leirene. 

 

Sekretariatet vil etter innspill fra sentralstyret komme tilbake med et 

forslag på organisering av leirtilbudet i 2024. 

Søknaden til neste års leire må sendes til Bufdir i oktober/november. 

 

 

VEDTAK:  

Saken ble tatt til orientering og sekretariatet vil komme tilbake med 

mer konkret informasjon og forslag til organisering av leirtilbudet i 

2024. 

 

 

 

43-2023 Fundraising – Pilot Agder og plan videre 

Innsamlingsrådgiver Gordon Johnsen og Monica Myhre, nestleder i 

sentralstyret og leder i Agder, orienterte om status i piloten i Agder 

og om planer og målsetninger for inntektsarbeidet videre. 

 

Piloten i Agder er i gang og det har blitt arrangert ett to dagers lotteri 

på Sørlandssenteret ved Kristiansand i sommer. Dette resulterte i 

14.600 kr i inntekter og det skal lages en skriftlig oppsummering. 

Planene videre i Agder er blant annet flere stands/lotterier, samt å ta 

kontakt med næringslivet. 
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En viktig målsetning for inntektsarbeidet videre, både i Agder og 

andre steder, er å få på plass faste givere. Konkrete mål er 60 faste 

givere i 2023 og 920 faste givere i 2024. I forbindelse med dette er 

det nylig lyst ut to faste stillinger som fundraisere i Agder. 

Hovedoppgaven deres er å banke på dører. 

 

 

VEDTAK: 

Saken ble tatt til orientering. 
 

 

 

44-2023 Arbeidet med oppfølging av voksne 

Gunvor Lilleholt Klevberg og Reidun Jahnsen fra NorCP orienterte 

om deres arbeid med oppfølgingstilbudet med voksne med  

CP. 

 

Forskerne fra NorCP orienterte om to hovedsatsninger, som CP-

foreningen støtter veldig opp om: 

a) Arbeidet med en kunnskapsbasert faglig retningslinje 

for diagnostisering og oppfølging av personer med cerebral parese i 

et livsløp. 

b) Et prosjekt om systematisk oppfølging av voksne med CP; NorCP-

voksen. Et treårig prosjekt, støttet av Stiftelsen Dam, og der Elisabet 

Rodby Bousquet er ansatt i 35 % stilling. 

 

 

VEDTAK: 

Saken ble tatt til orientering 

 

 

45-2023  Arbeidsplan 2024 – hovedprioriteringer. 

Sentralstyret har fått tilsendt et arbeidsnotat som har vært diskutert i 

sekretariatet tidligere i august. Generalsekretær, Eva Buschmann, 

innledet om foreløpige tanker når det gjelder kommende planer for 

interessepolitikk, organisasjonsutvikling, prosjekter, faglig arbeid og 

informasjonsarbeid.  
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Sentralstyret ble invitert med å komme med innspill og 

betraktninger, og prioriteringer knyttet til store og ressurskrevende 

arrangementer ble særlig diskutert. Flertallet i sentralstyret tok til 

orde for å arrangere storsamling i 2024. Sentralstyret erfarer at 

Storsamlingen er viktig for våre medlemmer.  

Sekretariatet vil, med utgangspunkt i innkomne innspill, arbeide 

videre med arbeidsplanen og komme tilbake med mer konkrete 

forslag. 

 

 

VEDTAK: 

Saken ble tatt til orientering og sekretariatet vil komme tilbake mer 

informasjon og konkrete forslag. 

 

 

 

46- 2023  Kapitalforvalter – innhente tilbud 

                          Sentralstyret har fått tilsendt bakgrunn for saken i saksframstillingen,  

samt ettersendt et notat om plan for innhenting av tilbud.         

Generalsekretær Eva Buschmann innledet om forslag til 

framgangsmåte, forslag på hvilke kapitalforvaltere som bør kontaktes 

og et forslag til tekst som kan sendes til de ulike kapitalforvalterne. 

 

Sentralstyret hadde ingen innvendinger til og sekretariatet vil arbeide 

videre med å innhente tilbud. Det ble satt ned en arbeidsgruppe som 

får i oppgave med å bistå sekretariatet. 

Denne gruppa består av styreleder, Bente Heggø Olsen, 1. nestleder 

Monica Myhre og styremedlem Kenneth Olsen. 

 

 

VEDTAK: 

Sekretariatet og arbeidsgruppa vil arbeide videre med innhenting av 

tilbud og komme tilbake til sentralstyret med mer informasjon. 

 

 

 

 

47-2023 Høringer  
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  Sentralstyret har fått tilsendt en oversikt over høringer 2023 

 

 

VEDTAK: 

Saken ble tatt til orientering 

 

 

48-2023 Orienteringssaker 

 

a) Nytt fra FFO 

Generalsekretær Eva Buschmann orienterte kort. 

Det har nylig vært AU- møte og forberedelsene til Kongressen 

den 18.-19. november er i gang. Det ble vedtatt at styreleder, 

Bente Heggø Olsen, og 2. nestleder, Sigrun Bjerke Fosse, deltar 

på kongressen fra CP-foreningen. 

I tillegg fortalte Eva Buschmann fra deltagelsen på FN 

statspartmøte i New York, da hun blant annet la fram CP-

foreningens skolepakker. 

 

b) Protokoller fra fylkeslagene 

Sentralstyret har fått tilsendt følgende protokoller fra 

fylkeslagene:  

Styremøte i Agder den 17. april 

Styremøte i Buskerud den 22. juni 

Styremøte i Innlandet den 10. mai 

Styremøte i Møre og Romsdal den 19. juni 

Styremøte i Nordland den 27. juni 

Styremøte i Rogaland den 30. mai 

Styremøte i Troms den 11. mai 

Styremøte i Vestland den 22. februar, 26. april og 24. mai 

 

c) Rapport fra telefonkontaktene 

Sentralstyret har fått tilsendt rapporten fra telefonkontaktene for 

våren 2023. 21 av 26 telefonkontakter har gitt tilbakemelding.  

 

d) Arbeidsplan 2023 – rapport pr august 

Sentralstyret har fått tilsendt rapport pr. 10. august. 

Det ble ikke lagt til noe utover det utsendte sakspapiret. 

 

e) Regnskap pr. juli 

Rådgiver Ole Kristian Fagersand la fram regnskapet til og med 
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30. juli og svarte på spørsmål fra sentralstyret.  

 

 

  VEDTAK: 

   Sakene ble tatt til orientering. 

 

 

49-2023  Eventuelt 

 Det var ingen saker til eventuelt. 

  

 

 

--------------------------------------- 

 

Lillestrøm, 29. august 

 

..............................          ............................                    ...............................             

Bente Heggø Olsen           Monica Myhre                       Sigrun Bjerke Fosse                     

 

............................               .............................                 ................................        

Stine Dybvig                        Tor Helge Gundersen          Synne Guro Haugseng 

 

………………………...            ……………………………………        ……………………… 

 

Sofie Jansen                      Ingvild Skarsem Jonassen       Kristin Bakken 
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